

ဝမ်းထိ 9 လှိုင်းကျေးဇာတုတ်သီ 2012

လိက်ပိုဒ်အဖွဲ့၊

မုက်လုမ်းတူင်၊ ဝှင်းဂူခင်းတံးလံာ်လုမ်း မံးလှိုခိုဝ်ဇီခင်းဂါခင်းရှင်၊ နှိုခင်း ဂါခင်းတေသုင်၊
ဂူခင်းပံးဖေး ပွန်းမိုဝ်းခိုခင်း မိုဝ်းပံးထိုင်ခင်းယမ်း

မုက်လုမ်းတူင်၊ ဝှင်းဂူခင်းတံးလံာ်လုမ်း ပီခင်းကခင်းယိခင်းမံးလှို နှိုဝ်၊ လူလှိုခင်းဇီခင်းဂါခင်းကခင်းဖူမီးပုခင်းဖွခင်း လူင်ပွင်လှိုခင်းမာခင်းခပ်
ရှင်၊ နှိုခင်းခပ်ခိုဝ် တု၊ တေသုင်၊ ဂူခင်းတံးပံးဖေး လှိုဝ်းတိုက်ပိုင်းသင်းယူ၊ ဝှိုခင်းပင်သင်းဂူခင်းပံးဖေးရှင်းဂျေ၊ ရှိုခင်းသပ်၊ လီခင်း
လီခင်း လှိုခင်းထံးပွတ်းရှင်၊ ရှိုခင်းပွန်းမိုဝ်းခိုခင်း၊ ပိက်သမ္မတု၊ ယင်းတိုက်ပံးမီးလှိုခင်းတမ်းလှိုလံး ပုခင်းတု၊ လှိုခင်းလှိုခင်းလှိုခင်းခပ်။

မိုဝ်းလှိုခင်းပုခင်းမာခင်းခင်း လုမ်းဖူယု၊ ဂူခင်းလှိုခင်းပလိက်မာခင်းခပ် လှိုခင်းတီးဝိုင်းတု၊ နှိုခင်းလိက် မိုဝ်းဇီဝ်တီးပင်သင်းဂူခင်းပံးဖေး
ရှင်းဂျေ၊ ဂါခင်းတင်းဝှိုခင်းရှိုင်းဝိုင်းရှိုင်း ဝိုင်းဂိုင်းမံ၊ လှိုခင်းထံးသေ မာခင်းပုဝှိုခင်းတွင်းထာမ်ဝု၊ ဂူခင်းပံးဖေးခပ် လှိုခင်းတု၊ နှိုခင်း
ပွန်းမိုဝ်းယူ၊ သင်းခိုခင်းတီးခင်းမိုဝ်းတံး (မိုဝ်းတေ၊ မိုဝ်းထု) ရှိုဝ်? ထာမ်မာခင်းခင်း၊ ပိက်သမ္မတု၊ ဂူခင်းပံးဖေးခပ်ခိုခင်းတွပ်၊
လတ်းမာခင်း ဖူခင်းဂါခင်းမီးဂါခင်းလှို နှိုခင်းပွန်းမိုဝ်းခိုခင်းသေဂေ၊ ခင်းသေတု၊ ဝါခင်းခင်းဂါခင်းရှိုင်း ဖူခင်းတပ်သိုခင်းမာခင်း ခင်းလီခင်း
မိုဝ်းတေ၊ (ဂါခင်းယမ်းဂါခင်းတင်းသပ်၊ လီခင်းလီခင်းမုန်း၊ 15 နီးလှိုခင်း) ခင်းခင်း လှိုခင်းတိုင်းတေ၊ တင်း ရှိုခင်းခင်းဂေ၊ မတီး၊ ပင်သင်း
ဂူခင်းပံးဖေးရှင်းဂျေ၊ သေ လတ်းခင်းဝု၊ ပုခင်းတု၊ ခင်းရှိုခင်းဂူခင်းပံးဖေး တေခင်းပွန်းမိုဝ်းခိုခင်းခင်း ခပ်တေဂေ၊ သင်းပခင်း
ရှိုခင်းသေသေ တေတမ်းဝင်းပခင်းတီးယူ၊ မှို၊ တီးခင်းခင်းလီခင်းမခင်း (ဖူခင်းတပ်သိုခင်းမာခင်းဂါခင်းဝှို) ခင်းခင်းယူ၊ ယဝှို။

မိုဝ်းလှိုခင်းကျေးဇာတုတ်သီ 2012 ပုခင်းမာခင်းခင်း၊ ဝါခင်းလင်မုက်လုမ်းတူင်၊ ဝှင်းဂူခင်းတံးလံာ်လုမ်း ထတ်းသင်ခင်းပုခင်းဖူခင်း၊ သါခင်းခတ်း
လှိုခင်းတေသုင်၊ ဂူခင်းပံးဖေးရှင်းဂျေ၊ မိုဝ်းခိုခင်းတီးခင်းခင်းလှိုခင်းထု (ရှိုခင်းလင်မိုဝ်းတေ)၊ ဂါခင်းသိုခင်းမာခင်းတေတမ်းဝင်းပခင်း
တီးယူ၊ မှို၊ ခင်း ယူခင်းပိုင်းယင်းတိုက်ပီခင်းခင်းလီခင်းပင်တိုက်၊ ပင်သိုခင်းဝှိုယူ၊ သေကမ်း၊ ဂါခင်း ပီခင်းခင်းလီခင်းကခင်းမာခင်း၊ ပွန်း၊ မာခင်း၊ မိုဝ်း
ဂေ၊ လှိုခင်းခင်းဝှိုခင်းခင်း ဇီခင်းဂါခင်းခင်းလှိုခင်း ဂါခင်း၊ ရှိုခင်းလှိုခင်းခင်းခင်း (Norway) ဝု၊ ဝှိုခင်း “ နှိုခင်းဂါခင်းရှိုခင်းရှိုခင်းဂါခင်း
လှိုခင်းခင်းယိခင်းမာခင်း ” Myanmar Peace Support Initiatives (MPSI) ဂါခင်းတေလှိုခင်းယင်း၊ ဂါခင်းလှို နှိုခင်းခင်းမာခင်းဂူခင်းပံးဖေး
တီးရှင်းဂျေ၊ ခင်းခင်းဂေ၊ လံးဂိုတ်းလှိုခင်းဂါခင်းခင်း။ လှိုခင်းဂါခင်းသိုခင်းမာခင်းလတ်းဝု၊ တေဂေ၊ သင်းပခင်း တီးယူ၊ သင်းတီး
မိုဝ်းထုခင်းခင်းဂေ၊ လုမ်းလတ်းတု၊ ခင်းခင်းခင်း တေပီခင်းလှိုခင်းပွင်လှိုခင်းမိုဝ်းလှိုခင်းခင်းပခင်းခင်းခင်း ယင်းပံး၊ နှိုခင်းခင်းမာခင်း
လီခင်းလီခင်းလီ။

ခတ၊ လီခင်းမိုဝ်းပုခင်းမာခင်း ငင်းလံးလှိုခင်းရှိုခင်းလှိုခင်းလီခင်းလီခင်း ယင်းပံးမီးလှိုခင်းခိုဝ်းခင်းတု၊ နှိုခင်းလီခင်းမာခင်းသင်းသေ
ယင်းတိုက်သိုဝ်းပီခင်း ခင်းလီခင်းသိုခင်း သိုခင်းသိုခင်းယင်းယင်းဝှိုယူ။ ပိုင်းလှိုခင်းခင်းခင်းတေ ပီခင်းလှိုခင်းဂါခင်းလှိုခင်းခင်းခင်းတေ၊ ဂါခင်း
ခင်းခင်းဂါခင်းတပ်သိုခင်းမာခင်းခင်း တပ်သိုခင်းဝု၊ ခပ်ခင်းယဝှို။ ရှိုခင်းခင်းငင်းလံးပံးသိုခင်း ခင်းခင်းလီခင်းမိုဝ်းတံးပွတ်းခင်း ယင်း
ကမ်းခင်းသင်းထိုင်ခင်းမိုဝ်းခင်း။

ယမ်းလီခင်းပုခင်းဖူခင်း မွန်းရှိုခင်းပာခင်းပံး လံးပိုင်းသင်းယူ၊ ဝှိုယူ၊ တီး ပင်သင်းဂူခင်းပံးဖေးရှင်းဂျေ၊ ဂါခင်းခင်းတေ၊ တင်း
မာခင်းမိုဝ်းပီ 2002 ဝါခင်းပင်တိုက်ခင်းခင်းခင်းဂါခင်း တပ်သိုခင်းမာခင်းခင်း တပ်သိုခင်းလှိုခင်းတံးပွတ်းလမ်း။ ဂူခင်းပံးဖေးခိုင်းခင်းခင်း
ပီခင်းခင်းယင်းခင်းလှိုခင်းခင်းခင်း၊ ရှိုခင်းခင်း ပီခင်းပင်သင်းဂူခင်းတံးပံးဖေးဂါခင်းလီခင်း ဂါခင်းတင်းယူ၊ ဝှိုခင်းလှိုခင်းထံး
ပွတ်းခင်း။ ခင်းတင်းပုခင်းမာခင်းသိုဝ်းပီခင်း ပိက်သမ္မတု၊ ဂူခင်းမိုဝ်းတံး ခင်းဂါခင်းရှိုခင်း လံးပံးဖေးမာခင်းမိုဝ်းထံး ပီခင်းဂါခင်းရှိုခင်း
တီးယူ၊ တမ်းသင်းတင်းခင်းသေတု၊ ကမ်း၊ တွင်းယမ်းမီးယမ်းလံး သုခင်း၊ လံးပိုင်းသင်း တီးခင်းပင်သင်းဂူခင်းပံးဖေးမာခင်း။
ဂူခင်းရှိုခင်းလံးထု၊ တိုက်ခင်းမိုဝ်း၊ နီး ရှိုခင်းပီခင်းမာခင်းရှိုခင်းဂါခင်းယမ်းမိုဝ်းသေ ရှိုခင်းဂါခင်းရှိုခင်းလီခင်းတွင်းခင်းမိုဝ်းထံး ဂူခင်းတီးခင်းခင်းယဝှို။

ပာင်သင်းဂူဆင်းပံးဖေးရှင်းဂျေ၊ဆို့ ပီဆဲပာင်သင်းဂူဆင်းပံးဖေး ကဆဲကမ်၊ခပ်းခွင်၊တြးပဂ်းပိုင်မံမီးလိုင်ထံးလး၊ မီးလဆဲ ထာဆဲးတီမ်၊ ကမ်၊လံးတင်းလွံးထီမ်တီမ်ထူဆဲးမို့ဆဲ ပာင်သင်းဂူဆင်းပံးဖေးယာင်း၊ ယာင်းလီင်၊ မွဆဲးခပ်ထီင်း 9 တီးဆဲးမိုင်းထံး။ ဂွပ်းဆဲးလး၊ ပီဆဲလွင်းကဆဲမုဂ်လုမ်းတူင်၊ဂူဆင်းတံး မံးလုံဆဲပ်လွင်းကဆဲလိုင်ခပ် တေထုဂ်၊တံးဂ်းဂွံးခွံးပွဂ်းမိုင်းမိုင်း ဗွင်းယာမ်းကမ်၊မီးလွင်းဂူမ်၊လုမ်းဆင်၊ဆဲ။

“ပဆဲရှာဂ်းဂူလုဂ်းဂူဆင်းတံးပံးဖေးဆဲ လံးထုဂ်၊ခမ်၊ဂူမ်၊တူမ်းယီတ်းလွဂ်ဝံမးပီဆဲ ပီယာင်းခပ်းရှိုင်ဆဲး၊ခးယဝ်” ယိုင်းရှာဆဲးဗျာ လုမ်းဂပ်းသားလွင်းဆင်းယိုင်းတံး လာတ်းဆင်၊ဆဲ “ယွဆဲးဂွပ်းဂူဆင်းပံးဖေးတံး ကမ်၊လံးထုဂ်၊မဂ်းမဆဲးဝး ပီဆဲဗျာပံးဖေး ထုဂ်၊လွမ်းမံမီးဆဲလး၊ လွင်းဆဲကမ်၊ထုဂ်၊လီလုံ့၊ဂ်းပီဆဲ ပဂ်းပီတ်းလွင်းသုဆဲ၊လံး တး၊တေပွဂ်းမိုင်းမိုင်းလုလုဂ်း လွင်းလွတ်း ဖေးလး၊ မီးရှင်၊သဂျေခွင်ဂူဆင်းပံးဖေး ကဆဲမီးဝံယူ၊ယာမ်းလီင်”။

ဂွပ်းဆဲလး၊ ယူ၊တီးမုဂ်လုမ်းတူင်၊ဂူဆင်းတံးလံလုမ်း လင်၊ဗွမ်လံးလုံဂမ်တုဂ်းယွဆဲးဝး၊ ဂ်းဂူလုဂ်းလွင်းသုင်၊ဂူဆင်းပံးဖေး တံးပွဂ်းမိုင်းမိုင်းဆဲဆဲ ပီဆဲဗျာကဆဲခွင်လုင်ပွင်လိုင်မိုင်းမာဆဲးလး၊ လုင်ပွင်လိုင်မိုင်းထံး ကမ်၊ဆဲဆဲ လုင်ပွင်လိုင်မိုင်းမိုင်း လုံသေကမ်၊ဝး၊ တဂ်းလုင်၊လံးမီးလွင်းလုင်လီင်ကပ်၊ပး ပွင်သင်းလွမ်းဆင်၊လွမ်းလံးပိုင်ဂမ်၊လဆဲဂမ်၊ဗျာ၊လး၊ လုင်၊လံးဂူဆဲ သွဆဲး၊တူလုဂ်းထိုင်ပး လွင်းဂူမ်၊လုမ်းလွတ်းဂင်းဖေးစီဆဲလး၊ ဂွံးဆဲပ်ယမ်ဂူင်၊မုဆဲသဂျေ၊ ဂူဆင်းပံးဖေးတင်းသီင်၊ သေကမ်၊ဂး လွင်းသုင်၊ပွဂ်းမိုင်းမိုင်းပံးဖေးဆဲဆဲ လုင်၊ပီဆဲလွမ်းဆင်၊ဂင်လုံ ခေးတံးတတ်းခွင် ဂူဆင်းပံးဖေးခပ်လုမ်းလုမ်းဆဲဆဲ ပီဆဲပိုင်လုင်ယဝ်။

မုဂ်လုမ်းတူင်၊ဂူဆင်းတံး

- 1) ဂပ်းလုင်၊လံးဂူဆင်းလိုင်တံး (Shan Human Rights Foundation)
- 2) လုမ်းသိုင်၊ဝံတုံလွမ်တံး (Shan Sapawa Environmental Organization)
- 3) လုမ်းဂပ်းသားလွင်းဆင်းယိုင်းတံး (Shan Women’s Action Network)
- 4) လုမ်းသိုပ်၊ရှိုင်းဆမ်၊ (Shan Youth Power Media)
- 5) လုမ်းဂပ်းသားဂူဆင်းဆမ်၊တံး (Shan Youth Network Group)
- 6) ဂျေတံး (Shan State Organization)

တီးဂပ်းသိုပ်၊
လံးစိုပ်းသိုင် +6681 672 203 shancbosforum@gmail.com
ယိုင်းရှာဆဲးဗျာ +6689 262 7848 shancbo@gmail.com

ဗိုဆဲးဂိုဂ်း။

— ရှာင်းဗီဆဲး၊လီဆဲ ကဆဲဆဲတီးတမ်းဝင်းတီးယူ၊မုံ၊ တွမ်းတု၊ဂူဆင်းပံးဖေး လး၊တွမ်းမိုင်းထူး (လုိုင်ကေးဂတ်းသ် 2012)